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Arxiu fotogràfic de Roquerols 
Durant la primera mostra d'entitats 

celebrada durant la Festa Major, dins 
l 'estand de Roquerols, us vàrem 
presentar l 'arxiu fotogràf ic de la 
Revista. Des de ja famés d'un any ens 
hem dedicai a ordenar i classificar 
prop de 2.500 fotografies que mostren 
el passat més recent del nostre pöble. 
Son catorze anys de revista i catorze 
anys de fotos de la Roca. 

L'arxiu està dividit en diferents 
seccions perfacilitar-ne aixi la recerca. 
Hi podem trobar des de fotografies 
que ens recorden les mobilitzacions 
dûtes a terme en contra de la presó 
fins la construcció recent de la B-40. 

També hi estan presents activitats 
culturáis i esportives, les festes majors, 
les festes rel ig iöses, els canvis 

Nous bancs a 
L'església 

El passat dissabte 27 de setembre 
es van inagurar els nous bancs de la 
nostra Parroquia. L'últ im cap de 
setmana de cada mes, des del gener, 
s'han realitzat diferents col-lectes amb 
les quais s'ha pogut pagar la meitat del 
cost total. Les properes col lectes es 
continuaran destinant a aquest efecte. 
Cal des tacar la co l - laborac iô 
econòmica de particulars i d'alguna 
entitat del pöble. El fet que també 
s'hagi polit el terra, fa que l'aspecte de 
l'església sigui més acollidor. Segens 
el Mossèn Gaietà, "la Comunitat 
desitjava profundament aquest canvi i 
l'ha viscut amb molta alegría". 

Rosa Blanco 
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urbanístics del poblé, l'activitat política, 
personatges detotamena, etc.... Com 
a curiositat podem dir que l'arxiu 
actualment compta amb 1666 fotos en 
blanc i negre i 565 fotos color; el 
personatge més fotografiat és en Joan 
Pujol amb 52 fotos; l'autor de més 
fotografies de l'arxiu és l'Agustí Buscà 
amb 369 fotos i que la secció que 
compta amb més fotografies és la que 
engloba urbanisme amb 678 fotos. 

L'arxiu, però, no està ni molt menys 
acabat, perqué mes rera mes s'hi 
aniran sumant noves fotografies que a 
la llarga donaran testimoni de la Roca 
actual. 

A part de seguir fotografiant a tort 
i dret tots eis racons del poblé estem 
interessats en trobar fotograf ies 

antigües del nostre municipi. Així 
dones, si aigú creu que en té alguna 
d'interès agrairíem que ens ho fes 
saber per afegir-ne una còpia al nostre 
arxiu. 

Val a dir que l'arxiu està a la 
disposic ió de to thom que vulgui 
consultar-hi alguna cosa, o simplement 
xafardejar una mica encuriosit pel pas 
deis anys. Tots esteu convidats a gaudir 
d'aquest arxiu. 

Marc Iturri 

L'I.E.S. la Roca manté una reunió amb 
Visitación Cárceles 

El divendres 18 de setembre es va 
fer una vaga escolar peis voltants de 
l 'A jun tament per demanar unes 
reformes de l'edifici al Departament 
d'Ensenyament de la Generalitat. 

La Revista va anar a parlar amb 
Jordi Mayol per saber com s'anaven 
arreglant els problèmes que van 
originar la vaga. 

Com es van solventant els 
problèmes de I' I.E.S. desprès de la 
vaga del passat dia 18 de setembre? 

Ahir,d¡a 23 de setembre, els pares 
del Consei l Escolar , Josep 
Estapé,Carme Domènec i jo com a 
director del Centre vam tenir una reunió 
amb la sots-delegada d 'Ensenyament, 
la senyora Visitación Cárceles. 

En principi s'han compromès a 
posar la tanca el mes de gener. 

També faran el peritatge en un 
mes per saber més o menys quant 
costará el manteniment i l'adequació 
del Centre. L' Ajuntament de la Roca 
ajudarà a fer-ho. 

D' aquí a una setmana quedarem 
amb els técnics per a parlar de la 
reestructuració d' alguns espais, com 
ara els lavabos de preescolar, que 
podrien ser una aula, el laboratori, que 
s'ha fet petit, o l'espai de dait del 
gimnàs. 

Ens portaran vuit taules i vuit 
cadires, que ens faltaven pel menjador 
i acabaran d' arreglar un deis vestuaris 
d' educado física, on hi manquen 
seients. 

Elprofessord'educaciófísica ha 

comentat ais alumnes que faltava 
mater ia l d 'espor t i no hi ha 
pressupost per comprar-ne. S'ha 
resolt, aquest aspeóte? 

Hi ha material que hem heredat de 
l 'esco la Sant Jord i , però els 
matalassos, per exemple estan fets 
pois. S'han de comprar bancs suecs 
que costen molts diners. Ens hem 
gastat força diners en educació física: 
pilotes de fútbol i de bàsquet, raquetes 
de badminton,... 

Hi ha un sector reduït de l'alumnat 
que no respecta prou el material. 

Hem enviât una carta a la sots-
delegada Visitación Cárceles, a veure 
si ho podem anar arreglant. 

Quina sensació els va donar la 
reunió amb la sots -de legada 
d'Ensenyament? 

Vam tenir la impressió que hi havia 
voluntat d'arreglar les coses, tot i les 
dificultats de pressupost. 

Crec que hi ha hagut aquesta 
actitud tan positiva a causa de la 
manifestació i el tancament de l'escola 
el divendres. 

Va ser un acte molt pacific i molt 
civic però ens vam bellugar. 

Davant de 1' I.E.S. veureu una 
pancarta on hi diu : 

R E F O R M A SÍ, PERÒ AMB 
RECURSOS. 

Marta Massana 
Màriam Ben-Arab 

Alexis Fresnillo 
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